
UCHWAŁA Nr XXII/170/13
 RADY GMINY I MIASTA IZBICA KUJAWSKA

z dnia 28 lutego 2013 roku

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta 
Izbica Kujawska

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym 
(tekst jednolity Dz. U. z 2001 r Nr 142, poz. 1591 z późn . zm.) oraz § 103 ust. 1 Uchwały 
Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska z dnia 30 grudnia 2002 roku w sprawie przyjęcia 
jednolitego tekstu Statutu Gminy i Miasta Izbicy Kujawskiej (tekst jednolity Dz. Urz. z 2003 
r., Nr 21, poz.430 z późn. zm)

Rada Gminy i Miasta
uchwala co następuje:

§  1.  Przyjąć  sprawozdanie  z  działalności  komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  i  Miasta  za  
2012 rok jak w załączniku do niniejszej uchwały.

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń 
Urzędu Gminy i Miasta.

Z-CA PRZEWODNICZĄCEGO RADY

Stanisław Kropidłowski



Załącznik do Uchwały XXII/170/13
Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska 
z dnia 28 lutego 2013 roku

Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej w 2012 roku

Komisja  rewizyjna w 2012 roku pracowała w oparciu o przyjęty  plan pracy Uchwałą  Nr 
XIII/96/12 z dnia 29 marca 2012 roku i uchwałę w sprawie ustalenia przedmiotu działania 
komisji.

Komisja odbyła 11 posiedzeń.

W pracach komisji uczestniczyli wszyscy członkowie potwierdzając swój udział podpisem na 
liście obecności. 
Każdorazowa nieobecność została usprawiedliwiona.

Tematem posiedzeń było:
• Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Gminy i Miasta Izbica Kujawska. 

Komisja  uwzględniając  stanowisko  zaprezentowane  przez  pracownika  urzędu  w 
przedmiotowej sprawie uznała skargę za bezzasadną.

• Ustalenie planu pracy komisji na 2012 rok.
• Sprawozdanie z działalności komisji za 2011 rok.
• Rozpatrzenie wniosku radnego Wiśniewskiego Mieczysława z dnia 28 lutego 2012 roku 

o  dokonanie  kontroli  prawidłowości  realizacji  funduszu  sołeckiego  w  sołectwie 
Zdzisławin w 2011 roku.
Po  rozpatrzeniu  wniosku  komisja  złożyła  wniosek  do  Burmistrza  o  przeznaczenie 
kamienia dla sołectwa Zdzisławin w ramach rekompensaty za niewykorzystane środki z 
funduszu  sołeckiego  za  2011  rok  w  kwocie  stanowiącej  różnicę  pomiędzy  kwotą 
funduszu sołeckiego sołectwa Zdzisławin 7334,10 zł a kwotą 4400 zł, za którą sołectwo 
dostało kamień w ubiegłym roku.

• Kontrola finansowa w Miejsko - Gminnym Ośrodku Kultury za 2011 rok.
Kontrolę  dokumentacji  księgowej  przeprowadziła  upoważniona  przez  burmistrza 
Mirosława Jagodzińska oraz Agnieszka Szcześniak. Szczegółowy protokół  z kontroli 
znajduje  się  w  aktach  komisji.  Po  zapoznaniu  się  z  protokołem z  przeprowadzonej 
kontroli  finansowej  sporządzonym  przez  księgowe  wyznaczone  z  Urzędu  do 
przeprowadzenia  kontroli  komisja  stwierdza,  że  środki  zostały  wykorzystane 
prawidłowo. Kontrola finansowa wykonana prawidłowo. Komisja nie wnosi zastrzeżeń. 
Należy wykonać zalecenia ujęte w protokole. 
Komisja  stwierdziła  bardzo  duże  zaangażowanie  Dyrektora  M-GOK  w  opiekę  nad 
grobowcami w Wietrzychowicach

• Kontrola finansowa w Bibliotece Publicznej w Izbicy Kujawskiej za 2011 rok.
Kontrola  finansowa  przeprowadzona  w  bibliotece  zgodna  ze  sprawozdaniem 
finansowym  oraz  stanem  faktycznym.  Środki  z  budżetu  gminy  wydatkowane  są 
prawidłowo.
Komisja  podjęła  wniosek  o  uposażenie  Biblioteki  Publicznej  w  lokal  w  formie 
użyczenia oraz o dostosowanie podjazdu dla osób niepełnosprawnych.

• Kontrola finansowa Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodociągów za 2011 rok.
Kontrolę finansową komisja przeprowadziła i nie stwierdziła zastrzeżeń.



W czasie kontroli komisja przyjęła n/w wnioski:
1. Komisja  zobowiązuje  kierownika  do  przedstawienia  szczegółowego  rozliczenia 

podwykonawstwa  robót  remontowo  –  budowlanych  wykonanych  w  ramach 
modernizacji ujęcia wodociągowego w Izbicy Kujawskiej przy ul. Warszawskiej.

2. Rozliczenie godzin pracy koparki z zakresem wykonywanych robót według kart pracy 
pojazdu na ujęciu wodociągowym oraz na pozostałym zakładzie.

3. Rozliczenie kosztów i wpływów za nieczystości dowożone z szamb na oczyszczalnię 
ścieków.

4. Komisja  zobowiązuje  zakład  do  rozliczenia  czasu  pracy  pracowników  działu 
wodociągów i oczyszczalni z rozbiciem godzin pracy na poszczególne stanowiska i 
rodzaje wykonywanych prac.

• Rozpatrzenie sprawozdania  finansowego,  sprawozdania z  wykonania  budżetu wraz z 
opinią RIO oraz informacją o stanie mienia komunalnego.
Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.

• Przyjęcie wniosku w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i Miasta w 
Izbicy Kujawskiej za 2011 rok i udzielenia absolutorium z tego tytułu dla Burmistrza.
W  związku  z  pozytywną  opinią  przedłożonego  przez  burmistrza  sprawozdania 
finansowego,  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  gminy  i  miasta  za  2011  rok  oraz 
informacji  o  mieniu  komunalnym  wszyscy  członkowie  głosowali  za  przyjęciem 
wniosku o udzielenie absolutorium dla burmistrza. 

• Kontrola finansowa  Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół.
Tematem kontroli  były sprawy takie  jak,  kwota  subwencji  na  jedno dziecko,  kwota 
subwencji  na  szkołę,  ile  urząd  dokłada  środków  do  każdej  szkoły,  jakie  środki 
zewnętrzne zostały pozyskane. Kierownik Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego 
Szkół razem z księgową udzieli komisji wyczerpujących odpowiedzi. 

• Kontrola Gimnazjum w Izbicy Kujawskiej ze środków otrzymanych na utrzymanie hali 
sportowej.
Komisja nie wniosła zastrzeżeń do przeprowadzonej kontroli. W czasie kontroli przyjęła 
następujące wniosek, aby w celu obniżenia kosztów utrzymania hali sportowej komisja 
wnioskuje  o  wprowadzenie  odpłatności  za  wynajem  hali  sportowej  w  godzinach 
popołudniowych zorganizowanym grupom sportowym.

• Rozpatrzenie skargi na Dyrektora Zespołu Szkół w Błennie.
Wszyscy członkowie komisji w głosowaniu jednogłośnie uznali skargę za bezzasadną.

• Zapoznanie się z opinią prawną dotyczącą użyczenia hali sportowej.
Komisja przyjęła wniosek o zobowiązanie burmistrza do podjęcia negocjacji z  panią 
Dyrektor  Alicją  Sadowską  oraz  ze  Starostą  Włocławskim w sprawie  przedmiotowej 
umowy użyczenia z 2010 roku w przedmiocie uczestniczenia w kosztach utrzymania 
hali sportowej .

• Opinia  komisji  w  sprawie  sprawozdania  burmistrza  gminy  i  miasta  z  wykonania 
budżetu za  2011 rok.

• Kontrola przetargu na odśnieżanie.
Przemysław Nowakowski przedstawił komisji informację o przetargach. Po zapoznaniu 
się  z  dokumentacja  przetargową  komisja  nie miała  zastrzeżeń  do przeprowadzonych 
przetargów.

• Rozpatrzenie projektu budżetu na 2013 rok.
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu gminy i miasta na 2013 
rok z naniesieniem poprawki polegającej na wprowadzeniu do projektu budżetu na 2013 
rok  inwestycji  polegającej  na  zagospodarowaniu  terenu  przy  pomoście  i  tarasie 
widokowym w miejscowości Długie.



Komisja wydała opinie na temat projektów uchwał:

• w sprawie okręgów wyborczych,
• w sprawie obwodów głosowania,
• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,
• w sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  określonej  w  art.6  ust.2  ustawy  z  dnia  15 

listopada 1984 roku o podatku rolnym, jako podstawę obliczenia podatku rolnego na 
terenie gminy,

• w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,
• w sprawie regulaminu utrzymania czystości  i  porządku na terenie Gminy i  Miasta 

Izbica Kujawska,
• w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie 

odpadami komunalnymi,
• w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty,
• w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi,
• w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych 
odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Komisja przyjęła wnioski dotyczące:

Na posiedzeniu w dniu 5 marca:
1. Przedstawienie komisji kopii umowy pomiędzy Burmistrzem Bogdanem Sadowskim a 

żoną Alicją Sadowską na użyczenie hali sportowej i złożenie stosownych wyjaśnień 
przez pracownika, który zajmował się umową.

2. W związku z propozycją  zamknięcia szkoły w Świszewach podjęcie działań  przez 
Urząd Gminy i Miasta w Izbicy Kujawskiej o budowę  chodnika, na odcinku gdzie 
wieś jest gęsto skoncentrowana dla poprawy bezpieczeństwa dzieci dochodzących na 
autobus szkolny.

3. W  związku  z  usytuowaniem  Kościoła  Parafialnego  w  Błennie  w  centrum  wsi 
wnioskujemy o asfaltowanie parkingu przy kościele na przygotowanym, utwardzonym 
kamieniem terenie w celu poprawy bezpieczeństwa mieszkańców.

Na posiedzeniu w dniu 16 kwietnia:
1. Wniosek do Dyrektora Gimnazjum w Izbicy Kujawskiej o szczegółowe wyliczenie 

wszystkich kosztów utrzymania hali sportowej od dnia 2 listopada 2010 roku do dnia 
31 marca 2012 roku. Wniosek przyjęty jednogłośnie.

Na posiedzeniu w dniu 25 września:
1. Zakup samochodu typu bus dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Izbicy Kujawskiej za 

kwotę około 30.000 zł.
2. Skorzystanie  ze  środków  Stowarzyszenia  Lokalna  Grupa  Działania  Dorzecza 

Zgłowiączki  i złożenia  wniosku  w  ramach  środka  4.1  „Wzmocnienie 
konkurencyjności  i  utrzymanie atrakcyjności  obszarów zależnych od rybactwa” osi 
priorytetowej 4 Programu Operacyjnego „Zrównoważony rozwój sektora rybołówstwa 



i  nadbrzeżnych obszarów rybackich 2007- 2013” na zagospodarowanie terenu przy 
zespole pomostów w miejscowości Długie.

3. Opracowanie dokumentacji na przebudowę drogi Augustynowo.
4. Opracowanie dokumentacji na dokończenie przebudowy dróg Pustki – Mchówek oraz 

Grochowiska - Ślazewo.
5. Opracowanie projektu na przebudowę drogi Izbica (ul. Polna) – Zdrojówka.
6. Wniosek do Kierownika MGOPS w Izbicy Kujawskiej o udzielenie natychmiastowej i 

niezbędnej pomocy dla pani Janiny Wrzesińskiej, zam. Błenna A, ponieważ kobieta 
znajduje  się  w  trudnej  sytuacji.  Jest  to  starsza,  schorowana  osoba.  Nie  posiada 
podłączenia do wodociągu, Nie ma dostępu do bieżącej wody. 

Na posiedzeniu w dniu 20 listopada:
1. Przyłączenie się do protestu poprzez poparcie dla uchwały Rady Miasta Inowrocław w 
sprawie skierowania do Trybunału Konstytucyjnego wniosku o stwierdzenie niezgodności 
z  Konstytucją  Rzeczypospolitej  Polskiej  przepisów  ustawy  o  utrzymaniu  czystości  i 
porządku w gminach.
2. Zlecenie Zakładowi Gospodarki Komunalnej i Wodociągów wykonanie przyłącza w 
trybie natychmiastowym Pani Janinie Wrzesińskiej zamieszkałej w Błennie.
3.  Wystąpienie  do  Komendanta  Wojewódzkiego  o  przedstawienie  ilości  wypadków 
śmiertelnych oraz nieśmiertelnych w obrębie  skrzyżowania  przy wyjeździe  na Koło – 
Sompolno oraz po uzyskaniu informacji  ponowne wystąpienie z wnioskiem o budowę 
ronda na tym skrzyżowaniu.
4.  Oznakowanie  skrzyżowania  przy  wyjeździe  z  parkingu  obok  placu  zabaw(starego 
kina).
5. Zamontowanie lustra na słupie na skrzyżowaniu ulicy Narutowicza z ulicą 11 Listopada 
naprzeciw wyjazdu z ul. 11 Listopada w celu poprawienia bezpieczeństwa.
6.  Założenie  lampy  na  ulicy  Augustowskiej  przy  Młynie  oraz  na  skrzyżowaniu  przy 
wyjeździe na Koło-Sompolno.
7.  W  związku  z  wypadkami  na  drodze  wojewódzkiej  w  kierunku  Błennej  komisja 
wnioskuje  o  usunięcie  wszystkich  drzew  w  pasie  drogowym  a  jeżeli  to  niemożliwe 
usunięcie kilku drzew w miejscach najbardziej nie

Wnioski oraz opinie zostały przekazywane przez Przewodniczącego Komisji adresatom.

Z odpowiedziami udzielonymi na powyższe wnioski członkowie komisji byli zapoznawani na 
następnych posiedzeniach.

Z-CA PRZEWODNICZĄCEGO RADY

Stanisław Kropidłowski


